
Verslag van de raadscommissievergadering Ruimte en Openbaar Beheer d.d. 23 juni 
2016 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Willie van den Heuvel 
Commissiegriffier : Peter van Boxtel 
 
Commissieleden : 11 / 14 
CDA : Anita Smits-Overbeek, Huub van Hout 
Lokale Realisten  : Martien Bankers, Theo Hoefnagel 
Dorpspartij : Thea Rovers- van de Laar, Toon Coopmans 
D66 : Frans Francissen 
PVDA : Heimen Morelissen, André Strijbosch 
OPA : Frans Faeles, Bert Verhofstad 
 
Collegeleden 
Anke van Extel-van Katwijk (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Wim Willems, Harold van Zoest, Carry van de Biggelaar, Stefan van den Hoogen, Mieke 
Latijnhouwers, Martijn de Greef. 
 
Insprekers 
Geen verzoeken ontvangen.  
 
 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.03 uur. De agenda wordt conform de voorgestelde 
agenda vastgesteld.  
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 12 mei 2016 
Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld 
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Lijst wordt doorgenomen.  
 
PvdA informeert wanneer de uitkomsten tegemoet gezien kunnen worden van het onderzoek 
naar volksgezondheid in relatie tot intensieve veehouderij. De griffier wijst op een RIN die 
vandaag is gepubliceerd over de uitkomsten van onderzoek naar mogelijke samenhang 
tussen longkanker en veehouderij. In deze RIN wordt de verwachting uitgesproken dat het 
onderzoek waar PvdA naar vraagt medio juli 2016 verschijnt. 
 
De voorzitter merkt op dat in de lijst Heijkampseweg en Rooije Asch als één onderwerp zijn 
genoteerd. Het betreft verschillende zaken c.q. toezeggingen. 
 
De heer Bankers, LR, doet de commissie inhoudelijk verslag van de terugkoppeling die hij 
inmiddels ontving mbt Heijkampseweg. Toezegging is daarmee afgewikkeld. 
 
Ook de toezegging m.b.t. Wildeman 5 te Milheeze geldt als afgedaan. 
 
 



4    Voorbereiden raadsadvies 
4 a Begrotingsnota 2017, m.b.t. deze raadscommissie 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: 
Bespreekstuk 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
PvdA merkt op het geen taak van de gemeentelijke overheid te vinden dat gewerkt wordt 
aan het imago van agrariërs.  
D66 vraagt aandacht voor de vertaling van het voorgestelde nieuwe beleid in de 
meerjarenbegroting. Voorts pleit D66 om te komen tot een kwaliteitsslag in het 
buitengebied, bijvoorbeeld mbt de fietspaden, en dit meer concreet te maken in de 
begrotingsnota. 
OPA refereert aan het van 75% naar 100% brengen van het onderhoud aan trottoirs enz. en 
vraagt dit ook te doen bij openbaar groen. 
 
Wethouder mevrouw Van Extel - Van Katwijk zegt dat in plaats van bevorderen van het 
imago van de agrarische sector beter gesproken kan worden over het mee bevorderen van 
zorgvuldige veehouderij. uiteraard vindt een meerjarige vertaling plaats van nu voorgesteld 
nieuw beleid. Het aangeven van middelen voor intensivering onderhoud openbaar groen is 
aan de gemeenteraad. Dit gaat het college uiteraard uitvoeren wanneer hij daarvoor 
opdracht krijgt via de door de raad vastgestelde begroting. 
 
Toezeggingen 

- Geen 
 
 
4 b Jaarrekening 2015, m.b.t. deze raadscommissie 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Bespreekstuk. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
Over dit onderwerp vond in de raadscommissie geen beraadslaging plaats. 
 
Toezeggingen 

- Geen 
 
 
4 c Vaststellen bomenbeleid 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Bespreekstuk 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
LR wenst grotere betrokkenheid burgers. Wat de plicht tot herplanten betreft vraagt LR om 
differentiatie in de criteria, bijvoorbeeld verschillen tussen buitengebied en stedelijk gebied. 
Daarnaast wordt een vraagteken geplaatst bij de vervangingsnormen van 40 tot 80 jaar. 
Eiken, waarvan er veel in het buitengebied staan, worden bijvoorbeeld ouder dan 100 jaar. 
Gelet op eigen gemeentelijke expertise vindt LR een bedrag ad € 62.500 voor nulmeting 
ruim. Het budget voor vervanging is pas na een nulmeting goed te begroten. LR stelt voor 



een mbt de groennorm afwijkingsbevoegdheid te bieden wanneer alle direct betrokkenen 
die afwijking wensen. Als klemmend voorbeeld wordt de Hooge Braak in Bakel genoemd.  
PvdA sluit zich aan bij de inbreng van LR. PvdA voert aan eerst over de nulmeting te willen 
beschikken voordat een bedrag van € 109.000 gevoteerd kan worden. In ieder geval zal in 
een eerste jaarschijf de behoefte aan middelen beperkter zijn. Daarnaast wordt 
geïnformeerd naar de stand van zaken m.b.t. een incidenteel geval. De bewoners van de 
Kennedystraat zijn plotseling geconfronteerd geweest met de kap van bomen, waarna 
herplant is beloofd. Enkele jaren echter gebeurt hier al niets. 
D66 sluit zich aan bij de opmerking van LR  t.a.v. nulmeting en burgerbetrokkenheid. 
OPA wenst niet weer of meer geld uit te trekken voor nulmeting gelet op eerder uitgevoerde 
inventarisaties. Daarnaast wordt geadviseerd na te denken over het verschillend effect van 
boomwortels i.c.m. stenen en i.c.m. asfalt. 
 
Wethouder mevrouw Van Extel - Van Katwijk stelt vast dat het voorgelegde beleid in de 
basis de commissie aanspreekt. Burgerbetrokkenheid is nu al zo’n onlosmakelijk onderdeel 
van het beleid en de uitvoering, zeker bij vervanging, dat dit niet opnieuw expliciet in de nota 
is opgenomen.  
Over de door PvdA geschetste situatie Kennedystraat zegt zij toe de commissie schriftelijk 
te zullen informeren. 
Het stroomschema kap en vervanging laat zien dat het niet meer 1 op 1 vervangen is maar 
dat per geval gekeken en gewogen wordt. Herplantplicht 1 op 1 is vervangen door 
compensatie van groene kwaliteit. Wat de 40 / 80 jaarnorm betreft meldt zij dat dit een 
redelijk gemiddelde is van de levensduur, rekening houdend met soms minder gunstige 
standplaatsen zoals bermen of ziektes. Daarop is vervolgens een redelijk 
vervangingsbudget begroot, namelijk op € 109.000. Zij zegt toe de commissie nader in te 
lichten over de gang van zaken m.b.t. hanteren van de groennorm bij de Hooge Braak te 
Bakel. 
 
Toezeggingen 

- Over de geschetste situatie bomenkap Kennedystraat wordt de commissie schriftelijk 
geïnformeerd. 

- De commissie wordt nader ingelicht over de gang van zaken m.b.t. hanteren van de 
groennorm bij de Hooge Braak te Bakel. 

 
 
4 d Vaststellen raadsvoorstel bruggen 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Hamerstuk 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
DP informeert naar het publieke belang bij de brug Rooije Plas, of is dit vooral een belang 
van de waterskiclub. Zo worden ook de bruggen op het terrein van de golfclub genoemd in 
het voorgelegde beleidsplan. 
LR vraagt aandacht voor de omvang van de kostenpost vanwege bruggen aan de Slenk en 
wil weten hoe de aanwonenden over een en ander denken. 
D66 wijst er op dat de inventarisatie niet geheel compleet is. Gemist worden bruggen in een 
drietal wandelroutes, namelijk over de Peelse Loop, de Kaweische Loop en de Diepertse 
weg. 
 
Door en namens de wethouder wordt het volgende aangegeven. De bruggen op het 
golfterrein zijn opgenomen om een volledig beeld te geven. Onderhoud is inderdaad voor 
rekening vereniging c.q. beheersstichting. 
Dank voor de aanvulling door D66.  



Niet alle aanwonenden Slenk zijn gesproken. Meeste bruggen zijn daar nu vervangen en 
daarover is per brug met de daarbij direct aanwonenden wel steeds gesproken. Dan blijkt 
dat men doorgaans ingenomen is met vervanging. 
De brug Rooije Plas heeft tevens de functie van erf-eigendomsscheiding en doet dienst voor 
wandelaars en heeft in die zin zeker een publiek nut. 
 
Toezeggingen 
Geen 
 
 
4 e Vaststellen onderhoud EVZ's (incl. waterkaart) 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Hamerstuk 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
DP vraagt of een budget van € 291.000 voldoende of onvoldoende is. 
PvdA spreekt uit dat het een goede zaak is dat we afspraken, met name richting 
waterschap, weer gaan nakomen. 
LR vraagt zich af waarom dit budget niet eerder al is gecreëerd. 
 
Wethouder mevrouw Van Extel - Van Katwijk zegt dat het in het verleden eenvoudig weg 
een dergelijk onderhoudsplan niet gemaakt is.  
In de richting van DP en de commissie zegt zij toe dat een nadere onderbouwing volgt 
waaruit blijkt dat een budget van € 291.000 passend is bij dit onderhoudsplan. 
  
Toezeggingen 

- Er volgt een nadere onderbouwing waaruit blijkt dat een budget van € 291.000 
passend is bij dit onderhoudsplan. 

 
 
4 f Plan van aanpak woonwagenlocaties 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Hamerstuk, met 
voorbehoud D66. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
LR spreekt uit het er mee eens te zijn dat zaken opgepakt worden. Daarbij legt LR de vraag 
voor waarom e.e.a. niet via regulier beleid wordt ingepast, te meer omdat geen sprake is 
van een aparte doelgroep. LR verwijst naar de toezegging dat in september/oktober de 
uitgestelde monitor handhaving volgt. Daarbij zou kunnen blijken dat in de 
uitvoeringspraktijk andere prioriteiten gelegd worden dan de raad wenst. Het college wordt 
gevraagd aan te geven of dit een investering is die na 1 jaar blijkt te werken. 
D66 pleit er eveneens voor om de voorstellen mee te nemen in de normale trajecten. 
Gevraagd wordt wanneer overdracht aan Goed Wonen plaats vindt. 
OPA vindt het onterecht dat kosten worden afgewenteld op andere burgers. Kosten die 
doorgaans persoonlijk gedragen worden. 
DP verwijst naar het handhavingsbeleid, de daarbij gehanteerde matrix en gestelde 
prioriteiten. Waarom dit niet eerder hoger op de prioriteiten geplaatst. 
PvdA constateert dat extra kosten ontstaan door niet tijdig handhaven. 
 
Wethouder mevrouw Van Extel - Van Katwijk antwoordt dat geen sprake is van 



doelgroepenbeleid tevens sprake is van een groep die bijzondere aandacht vraagt. 
Gestreefd wordt naar normalisatie. Een situatie vergelijkbaar met een doorsnee woonwijk. 
Hier ligt de koppeling met prioritering op het gebied van handhaving. Wat de uitkomst van 
de in september / oktober te overleggen monitor betreft merkt zij op dat deze plek sowieso 
in beeld is. Wat overdracht GW betreft heeft het college van de raad reeds de opdracht dit 
voor 2017 gestalte te geven. Het betreft een langdurig project en traject met resultaten 
vooral verder weg dan na 1 jaar. De wethouder biedt aan en zegt toe naar commissie en 
raad terug te komen zodra een nulmeting en een plan van aanpak gereed zijn. 
 
Toezeggingen 

- Zodra nulmeting is uitgevoerd en een plan van aanpak opgesteld legt het college dit 
onderwerp opnieuw voor aan de raad / raadscommissie. 

 
 
5 Informeren 
5 a Presentatie BP Buitengebied (voorontwerp) incl. aspect erfbeplanting 
 
Aanvullende toelichting 
Indien een nieuw plan wordt ingediend waarbij erfbeplanting een rol speelt terwijl afspraken 
op dat gebied uit een eerder plan nog niet, geheel, gerealiseerd zijn dienen eerst de oude 
afspraken te worden nagekomen.  
Maatwerk is mogelijk bij erfbeplanting waarbij ook biodiversiteit een invalshoek vormt. 
De provincie heeft een zeer terughoudend beleid m.b.t. zonnepanelen en windmolens 
hetgeen remmend werkt op actuele lokale ideeën. 
BP buitengebied zelf alsmede de planning komen terug in de commissie en raad, 
september / oktober 2016 en voorjaar 2017. 
Presentatie wordt door het college via Ibabs / griffie aangeboden aan alle commissie- en 
raadsleden. 
 
 
LR vraagt of in het verleden afspraken zijn gemaakt bij Neerstraat 2 te Bakel in vrijstellende 
zin tav erfbeplanting mits medewerking werd gegeven aan bepaalde andere plannen. 
Wethouder Van Extel – Van Katwijk zegt toe dat dit wordt uitgezocht.  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 

- Uitgezocht wordt of, en zo ja welke, afspraken gemaakt zijn in het verleden omtrent 
erfbeplanting en Neerstraat 2 te Bakel. 

 
 
5 b RIN ontwerp BP De Kanthoeve ter inzage 
 
De commissie neemt kennis van de RIN en vraagt om een themabijeenkomst Kanthoeve op 
korte termijn. De wethouder zegt bereid te zijn deze aan te bieden in september / oktober 
2016. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 

- Het college biedt de commissie een informatiebijeenkomst aan rond het thema 



Kanthoeve in september / oktober 2016. 
   

6 c RIN Plan ontwikkeling locatie Gasthuis/ Elisabethplaats Gemert 
 
De wethouder licht naar aanleiding van diverse vragen uit de commissie toe dat ook het 
college nog veel vragen heeft. Het gaat in deze fase nog om een principe verzoek-achtig 
project. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 

- Geen 
 
 
7 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
Het CDA, de heer Van Hout, vraagt in hoeverre het watertakenplan nog actueel en 
toekomstbestendig is. De wethouder deelt deze zorg en zegt toe de commissie haar na de 
zomer te informeren wat het college op het punt van waterhuishouding constateert.  
 
 
8 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.33 uur. 
 
 



Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 

10-9-15 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden van de uitkomsten van 
het rapport over geurhinder en 
gezondheid.  

Nee 

19-11-15 Wethouder zorgt ervoor dat de 
commissie/raad op de hoogte 
wordt gehouden over de 
ontwikkelingen rondom het verbod 
op pelsdierhouderij.  

Doorlopend 

18-02-16 Wethouder van Extel geeft aan dat 
er bij Leijgraaf in de Mortel goed 
gekeken worden naar de 
mogelijkheden om te komen tot 
snellere realisatie, door 
bijvoorbeeld procedures gelijktijdig 
te laten verlopen.  

Wethouder heeft binnenkort overleg 
met bestuur van Stuurgroep de 
Mortel zodat afspraken gemaakt 
kunnen worden over dit plan.  

18-02-16 Over een half jaar zal een eerste 
halfjaarlijkse rapportage van het 
handhavingsuitvoeringsprogramma 
verstrekt worden.  

Nee. September 2016 

18-02-16 Er zal een schriftelijk antwoord 
gegeven worden op de procedure 
die doorlopen wordt voor de 
verkoop van oud materieel (oude 
tractoren ed) van de gemeente.  

Er komt een voorstel voor de aanpak 
van verkoop materieel naar het 
college, zodra deze is vastgesteld 
zal een publicatie in de krant 
geplaats worden, waarna iedereen 
bod kan uitbrengen.  

12-05-16 PvdA zal met een concreet 
voorstel komen waarover 
doorgesproken kan worden met de 
commissie/raad over 
duurzaamheid. 

Nee. September/oktober 2016 

23-06-16 Over de geschetste situatie 
bomenkap Kennedystraat wordt de 
commissie schriftelijk geïnformeerd 

Nee. Uiterlijk augustus 2016 

23-06-16 De commissie wordt nader 
ingelicht over de gang van zaken 
mbt hanteren van de groennorm bij 
de Hooge Braak te Bakel. 

Nee. Uiterlijk augustus 2016 

23-06-16 Onderbouwing volgt waaruit blijkt 
dat een budget van € 291.000 
passend is bij onderhoudsplan 
EVZ,s . 

Nee. Uiterlijk oktober 2016 

23-06-16 Zodra nulmeting is uitgevoerd en 
een plan van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw 
voor aan de raad/raadscommissie. 

Nee. Voorjaar 2017. 

23-06-16 Uitgezocht wordt of, en zo ja 
welke, afspraken gemaakt zijn in 
het verleden omtrent erfbeplanting 
en Neerstraat 2 te Bakel 

Nee. Augustus 2016 



23-06-16 College biedt de commissie een 
informatiebijeenkomst aan rond het 
thema Kanthoeve 

Nee. September / oktober 2016. 

23-06-16 Commissie wordt na de zomer 
geïnformeerd wat het college op 
het punt van waterhuishouding 
constateert. 

September /oktober 2016 

 
 
 


